Beihang University (CHN) vs Santander Technological Units (COL)

2025年9月24日13:00，大连2025年国际大体联足球世界杯男子组9名-12名排位赛在大连足球青训基地11号场展开，中国北京航空航天大学对阵哥伦比亚桑坦德技术学院，开场第41分钟，哥伦比亚队27号球员率先进球，第43分钟，哥伦比亚队10号球员进球，第48分钟，中国队8号球员进球，第71分钟，中国队27号球员进球，第79分钟，哥伦比亚队10号球员再进一球，第87分钟，中国队27号球员再进一球，第90分钟，哥伦比亚队10号球员又进一球，第93分钟，中国队8号球员再进一球，第98分钟，中国队11号球员进球，最终全场比赛结束，中国北京航空航天大学5:4战胜哥伦比亚桑坦德技术学院。此役，中国北京航空航天大学球员发挥出色，成功斩获5球。每一次传球都带着青春的朝气，每一次射门都充满活力，为观众献上这场足球盛宴！

At 13:00 on September 24, 2025, Men's 9th-12th of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Field #11 of Dalian Football Youth Training Centre, with Beihang University (CHN) taking on Santander Technological Units (COL). In the 41st minute of the match, Player No. 27 of the Colombian team scored the first goal. In the 43rd minute, Player No. 10 of the Colombian team scored. In the 48th minute, Player No. 8 of the Chinese team scored. In the 71st minute, Player No. 27 of the Chinese team scored. In the 79th minute, Player No. 10 of the Colombian team scored again. In the 87th minute, Player No. 27 of the Chinese team scored again. In the 90th minute, Player No. 10 of the Colombian team scored yet another goal. In the 93rd minute, Player No. 8 of the Chinese team scored again. In the 98th minute, Player No. 11 of the Chinese team scored. Beihang University (CHN) defeated Santander Technological Units (COL) 5-4. In this match, the players of Beihang University (CHN) successfully scored 5 goals. Every pass was full of vigor, and every shot was energetic, presenting this football feast to the audience!
